

## **Bestyrelsesmøde d. 03/07 - 2013, Kl. 18:30**

Tilstede : Niels Staun, Anders Friis, Jan Mikkelsen

Referent: Jan Mikkelsen

Grundet det begrænsede fremmøde blev mødet suspenderet. I stedet blev der lavet en ny dagsorden, så en orienterings/status møde resulterede

1. **Valg af referent**
2. **Meddelelser / Opfølgning fra sidste møde (kort orientering)**
  - a. ~~Opfølgning på opgavelisten [dokument]~~
  - b. ~~Henvendelse fra campz.dk~~
  - c. ~~Messe for internationale studerende~~
3. **Orienterings/Status punkter**
  - a. Udvidelse og faciliteter
  - b. Orden / Oprydning i klubben (Klubvagter)
  - c. Uheldshåndtering
  - d. Kalender for efteråret
  - e. PR
4. **Evt.**

Ad. a):

- Vdr. facade så har NS talt med Gert. Gert har ingen kommentarer til vores ønsker for facadeændring. Dog skal vi afvente endelig beslutning for udvidelse – om det bliver løsning 1 eller løsning 2 – inden der kan gøres noget. Døren skal dog fikses uanset, inden det bliver vinter.
- NS har talt med John Holm vdr. problematikkerne omkring tilladelser/lokalplaner for området. Der er pt. ikke godkendelse til klatring i bygningerne, men NS har haft lidt dialog med ”hende” fra kommunen vedrørende dette, og har ydermere et møde med hende på mandag. NS er positiv efter samtale med hende, da hun gav udtryk for, at en dispensation ikke skulle være et problem. John Holm går på pension inden længe, og ønsker ikke at tage et møde uden deltagelse af hans kommende efterfølger. Derfor forsøges et møde med deltagelse af Erik Kristensen sat op til uge 32, når Erik er tilbage fra ferie.
- Per (Abekat) var forbi til en snak omkring madrasserne. Det vil været for dyrt at få en løsning via Per. I stedet forsøges madrassen ovenpå repareret med lim ifm. en arbejdsdag. Madressen i hallen prøves repareret via. HAM JEG IKKE KAN HUSKE HVAD HEDDER.

- Den 3. august forsøges en arbejdsdag afholdt. Programmet kommer til at bestå af oprydning, reparation af madras ovenpå, træningsrum og grebssystem bla. Træningsrumsudvalget kontaktes med henblik på koordinering af arbejdsdagen [JHM].

Ad. b):

- Oprydning i klubbens lokaler fungerer ikke. Indskrivning af nye medlemmer fungerer ikke. Folk lukker ikke vinduerne efter sig, selv om de er de sidste der forlader klubben. Skal klubansvarlig genindføres?

Ad. c):

- At det var Thomas der kom galt af sted, har ikke været relevant at kommunikere ud offentligt. Det burde have været tilstrækkeligt, at rapportere omkring selve uheldet uden at navngive.
- Processen omkring håndteringen har ikke været helt skarp. Folk har fået oplysning om uheldet på lidt forskellig vis, og fra forskellige personer. Det bør være single-point-of-contact der følges, således at alt kommunikation går via formanden, med mindre denne har uddelegeret opgaven til en anden navngiven person.
- Der har været en del forvirring omkring idrættens forsikring, og hvorledes denne anvendes. Det er TRYG der styrer forsikringen med døgnbemanding. Martin Dalhøjbom har haft kontaktet forsikringen, men gav op. NS har efterfølgende forsøgt sig, og det har været en meget træg proces. Først da han kom igennem til Falck Health-Care virkede det ok. Det viser sig at krisepsykologen skal rekvireres som en akut henvendelse, og at akuthenvendelser ligger under udland. Dette er ikke indlysende, og forløbet fungerer ikke, hvilket er utilfredsstillende. Problemet var til at håndtere for NS, og det var begrænset kritisk. Havde det i stedet været et udendørsuheld, der skete i udlandet, så ville det have været nærmest håbløst, at få den fornødne hjælp rettidigt. Processen skal beskrives [JHM] så der kan sendes en tilbagemelding herom til forbundet.
- Processen fremadrettet
  - Fokus på makkercheck/indbinding
  - Skiltning på Topas-væg
  - Rebstump kan benyttes men IKKE et helt reb. Sikkerhed er via Topas og et helreb forbindes med primærsikring.

Ad. d):

- Aalborgtårnet. Forpagteren af skydepavillionen forvalter Aalborgtårnet. NS mener tiden er moden til at forsøge at få tilladelse til lidt klatring/rappelling i tårnet. AF mente at Christopher Hansen har haft kontakt til forpagteren for nyeligt. AF prøver at tage kontakt til forpagteren [AF].
- Mulige input til aktivitetskalenderen for efteråret; Viborg, Aalborgtårnet, Sommerfest, Julefrokost, Løkken + grill, Sverigestur, Kullentur. Desuden er der NJK-OPEN den 2. weekend i november. Der bliver lavet et udkast til aktivitetskalender for efteråret [JHM].

Ad. e):

- Aktiv sommer er en mulighed men det kræver en indsats, Kommunen har sat en DWS-væg op ifm. havnebadet!?! Dette er åbenbart på foranledning af en anden del af kommunen, end den del NS har været i dialog med mhbp. mulighederne for en DWS-væg ifm. friluftsbadet. Mulighederne i friluftsbadet er ikke for gode, og det er meget nemmere med noget ifm. havnebadet.
- International studiestart. Der er mulighed for en stand, hvor der kan præsenteres lidt udstyr mm. Søren Larsen kontaktes [JHM] for at høre hvad der ellers sker i den forbindelse.
- Klatringens dag?